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Anketa

“Chci studovat umění Protože vím, že bych chtěla dál studovat umění, tak jsem si vysokou školu vybrala podle oboru.
Bez přijímaček neberou na žádnou z uměleckých škol. Vybrala jsem si dvě, na které budu dělat zkoušky. Šance na
přijetí je v Praze horší, druhou školu mám vybranou mimo Prahu, tak tam bude snad větší naděje. Veronika Limberková
(18), 3. ročník

“Školu si vybírám podle šance na přijetí Obor moc roli nehraje, hlavně abych školu dostudovala. Zjišťuji si i složitost
studia, protože kolikrát není složité se dostat, ale ve škole zvládat a dostudovat. Pokud by byla možnost přijetí bez
přijímaček, tak bych to brala. Kristýna Hrdinová (18), 3. ročník

“Důležitý je pro mě obor Jsem sice v prvním ročníku, ale školu si budu určitě vybírat podle oboru. Šance na přijetí hrát
roli nebude, protože mám už nyní dobrý průměr a doufám, že mi to vydrží. Láká mě přírodověda na Karlově univerzitě.
Dominik Sika (16), 1. ročník

“Jedině podle zájmu V seznamech škol jsem si vytipovala obory, které by mne bavily, a na internetu hledala podrobnosti.
Hlásit se budu na práva, ekonomii a marketing, snad to alespoň jednou vyjde. A kdyby mne naopak vzali „víckrát“ budu
se rozhodovat až v tu chvíli. Gábina Hynkova (18), 4. ročník


